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محمدرضا فروتن به جای فریبرز عرب نیا  
 نقش اصلی فیلم »مرســدس« از 
ابتدا برای فریبرز عرب نیا نوشــته 
شد و حتی صحبت هایی برای بازی 
هدیه تهرانی در نقش مقابلش شده 
بود که تداعی کننــده زوج موفق 
»ســلطان« بود. درنهایت اما هردو 
بازیگر اصلی فیلــم چند روز مانده 
به شروع فیلمبرداری تغییر کردند. 
فریبرز عرب نیا در روزهای پیش تولید 
»مرسدس« درگیر فیلمبرداری فیلم »بادام های تلخ«)کاظم 
معصومی( بود و پس از آن هم ســر دستمزد با کیمیایی به 
توافق نرسید. کیمیایی که خود از عرب نیا ستاره ساخته 
بود، جای اینکه بازیگر مشهوری را جایگزین کند، سراغ 
گزینه ای کمتر شناخته شده رفت و محمدرضا فروتن را برای 

نقش »اسی« برگزید.  

مرسدس

۱۳۷۶ 

 شبیکه
ماهکاملشد

۱۳9۷

پارسا پیروزفر به جای محمدرضا گلزار 
در »مهمان مامان«به خاطر دســتمزد 
زیاد، داریوش مهرجویی موافق حضور 
گلزار که آن زمان سوپراستار شده بود، 
نشــد و در نهایت پیروزفر جایگزین او 
شد. خود گلزار در مصاحبه ای گفته آن 
زمان خودش را کاملا بــرای این نقش 
آماده کرده بوده و حتی سر پل تجریش با 
گردوفروش ها می نشسته و گردوشکستن 
تمرین می کرده تا اینکه یک مرتبه دیگر با 

او تماس نگرفته اند. گلزار جایی دیگر هم گفته از آنجا که همزمان 
با »مهمان مامــان« در »کما« هم بازی می کرده، مجبور شــده 
ریش هایش را بتراشد و برای این کار از مهرجویی اجازه نگرفته و 
احتمال داده که مهرجویی از این مسئله ناراحت شده باشد. پارسا 
پیروزفر یکی از متفاوت ترین بازی هایش را در این نقش به نمایش 
گذاشت و نامزد سیمرغ بلورین بهترین بازیگر نقش مکمل مرد شد.

مهمانمامان

۱۳82
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این روزها کــه فصل پایانــی »زخــم کاری« در حال 
تصویربرداری اســت، کیومرث مرادی، مسئول انتخاب 
بازیگران و بازیگردان ســریال گفته که پیش از انتخاب 
جواد عزتی برای نقش مالک قرار بوده محســن تنابنده 
این نقش را بازی کند؛ اما به خاطر مشغولیت های زیاد و 
پروژه »پایتخت۶« مجبور به انصراف شده است.  مرادی در 
گفت وگویی تصویری با »فیلم امروز« گفته که توسط هادی 
حجازی فر به پروژه زخم کاری معرفی شده و وقتی به گروه 
پیوسته، قرار بوده نقش مالک را محسن تنابنده بازی کند. 
او توضیح داده: »وقتی وارد پروژه شدم، برای نقش مالک 
با محسن تنابنده صحبت کرده بودند؛ اما محسن به خاطر 

شــلوغی و اینکه باید پایتخت را کار می کرد، نتوانست 
بماند و انصراف داد.« جواد عزتی بعد از بازی درخشان 
در »ماجرای نیمروز: رد خون« گزینه مناســبی برای 
نقش مالک تشخیص داده شد. او تعریف کرده با جواد 
عزتی رفاقتی دیرینه داشــته و تشخیص او این بوده 
که جواد گزینه بسیار مناسبی برای این نقش است. او 
دراین باره توضیح داده است: »جواد عزتی را خیلی خوب 
می شناختم و کمدی ها و کارهایی را که با مهدویان انجام 
داده بود دنبال کرده بودم. به نظرم به خصوص در »ماجرای 
نیمروز: ردخون« بسیار متفاوت و درخشان بازی کرده و 
توانسته آن شخصیت جادویی را خلق کند. تحلیل من 
این بود که آمادگی کاراکتری با این گستردگی و طیف 

عاطفی متفاوت را دارد.« به بهانه خبر تغییر بازیگر 
اصلی »زخم کاری« مروری داریم بر ۱۰جابه جایی 

مهم بازیگر در ۱۰فیلم شاخص سینمای ایران.  

تعویضدردقیقه۹۰
۱۰نقش شاخص که بازیگرانشان در آخرین لحظه تغییر کردند 

فهیمه پناه آذرگزارش
روزنامه نگار

۱3هزاراثراز ۱5۰کشور در تهران
گفت و گو با دبیر اجرایی جشنواره فیلم کوتاه تهران

سومین روز از جشــنواره فیلم کوتاه با 
نمایش فیلم هایــی در بخش های ملی، 
بین المللی ، داستانی، انیمیشن و تجربی 
برگزار شد. در روز سوم جشنواره چهل 
و یکم فیلم کوتاه تهران در پردیس ملت 
چندین فیلم اکران و در کنار آن نشســت های تخصصی و نقد 
و بررسی هم برگزار شــد.  به علاوه، نمایشگاه کتاب و سینما و 
عکس هم در پردیس ملت در جریان بــود. در حالی  که 2روز 
تا پایان این جشــنواره مانده، با سیدوحید سیدحسینی، دبیر 

اجرایی این رویداد درباره جزئیات بیشتر آن صحبت کردیم.

چه اخبــار تازه ای از جشــنواره می توانید در 
اختیارمان بگذارید؟

در 3 روز اول جشنواره اســتقبال واقعا خوب بوده، طوری که 
شــگفت زده شــده ایم. به دلیل اینکه داور بودم نتوانستم روز 
اول جشــنواره در پردیس ملت حضور داشته باشم، ولی وقتی 

عکس ها را دیدم، واقعا شگفت زده شدم.
فکر می کنید دلیل این استقبال چه بوده؟

به  نظرم استاندارد بودن فیلم ها کمک کرده است. ضمن اینکه 
در این دوره ما تنوع ژانری زیادی داریم. زمانی سینمای کوتاه 
چندان تنوع ژانر نداشــت، ولی الان تنوع گونه ها باعث شــده 
بچه هایی که به فیلم کوتاه علاقه دارند در این جشنواره حضور 
داشته باشند. ۱826فیلم به بخش ملی ارسال شده بود، شامل 
۱249فیلم داستانی،  242فیلم مســتند و 226فیلم تجربی. 
۱۰9فیلم هم سهم پویانمایی در این جشنواره بود. با توجه به 
اینکه بار اول بود که این تعداد فیلم به جشنواره فیلم کوتاه تهران 
فرستاده شده بود، کار هیأت انتخاب و هیأت داوران هم سخت 
شده بود. مسئله دیگری که در این میان وجود دارد این است که 
مدتی است عوامل حرفه ای سینما- چه بازیگر و چه عواملی مثل 
تصویربردار و صدابردار و تدوین کننده- به کمک بچه های فیلم 
کوتاه آمده اند. قطعا همپا بودن این عوامل حرفه ای با بچه هایی 
که جایگاهی در ســینمای بلند ندارند بســیار برای بچه هایی 
که تازه وارد حوزه فیلم کوتاه شــده اند هم جذاب است و هم 
کمک کننده، چون وقتی اسم خودشان را در کتاب جشنواره در 
کنار اسم مثلا یک فیلمبردار حرفه ای می بینند، انگیزه زیادی 
برای آنها ایجاد می شــود. اما نقدی هم که مطرح می شود این 
است که بچه هایی که در انجمن سینمای جوان رشد می کنند 
وقتی چند تا فیلم کوتاه می سازند یا تدوین می کنند، وارد حوزه 

سینمای بلند می شوند و دیگر فیلم کوتاه نمی سازند.

کارگردانانی که امســال در جشنواره هستند 
بیشــتر فیلم اولی هســتند یا پیش تر هــم فیلم هایی 

ساخته اند؟
ما بخش اســتعداد نو را برای فیلم اولی ها ایجــاد کرده ایم. ما 
بخش های اصلی را در جشــنواره داریم، مثل بخش داستانی، 
پویانمایی، تجربی و مســتند و فیلم هــای بین الملل. بخش 
استعداد نو هم با 2۰فیلم مختص فیلمسازانی است که نخستین 
تجربه کارگردانی شان را به جشــنواره آورده اند. بخش کتاب 
و ســینما و شــاخه زیتون هم بخش های دیگر جشنواره اند. 
فیلم هایی در بخش بین المللی داریم که در جشنواره های معتبر 
جهان مثل کن و برلیناله حضور داشته اند. 4فیلم از ویم وندرس 
نمایش داده خواهد شــد. بخش هوش مصنوعــی و واقعیت 
مجازی هم برای نخستین بار در جشنواره گنجانده شده است.

کشــورهای زیادی از اروپا و آمریکا و آسیا در 
جشنواره حضور دارند. در این  باره برایمان بگویید.

برای نخستین بار شاهدیم ۱3هزار اثر در جشنواره حضور دارند 
که رکوردشکنی بوده است و از ۱5۰کشور بوده اند.

بخش مستند همان طور که آقای آذرپندار هم 
در افتتاحیه گفت، همیشــه به دلیل برگزاری جشنواره 
سینماحقیقت که جشنواره تخصصی فیلم مستند است، 
رونق زیادی در جشنواره فیلم کوتاه نداشت. امسال چه 

اتفاقی افتاد که تعداد فیلم های این بخش هم زیاد شد؟
قبل از این قانونی وجود داشت که می گفت فیلم هایی که پیش 
از این در جشنواره های دیگر شــرکت کرده اند نمی توانند در 
جشنواره فیلم کوتاه شرکت کنند. امسال برای نخستین بار این 
قانون برداشته شد و تعداد بیشتری فیلم  توانستند در جشنواره 

شرکت کنند. کیفیت این فیلم ها هم امسال بیشتر بود.
در بخش تجربی همیشــه تعداد کمتری فیلم 

حضور دارند. چرا؟
این فیلم ها تجربه گرا هستند و فیلمســازان کمتری سراغ آن 
می روند. به همین دلیل هنــوز مخاطب خودش را پیدا نکرده، 
ولی نسبت به سال های گذشته تعداد فیلم ها بیشتر بوده است.

گفته شده بود به دلیل شرایطی که در منطقه وجود 
دارد معلوم نیست فیلمسازان خارجی در جشنواره حضور 
داشته باشند و ممکن است فقط فیلم هایشان را بفرستند. 

الان که 3روز از جشنواره می گذرد، وضعیت چطور است؟
تا امروز تک و توک کارگردانان خارجی بوده اند که فیلمشــان 
نمایش داده شده و خودشــان حضور نداشــته اند. این را هم 
دوست دارم بگویم که امسال جشــنواره عکس را هم در کنار 
جشــنواره فیلم برگزار کردیم.  خیلی دوست داشتیم به اکثر 
دانش آموختگان سینمای جوان در کشــور احترام بگذاریم، 
چون بخش زیادی از آنها دانش آموختگان عکاسی اند. در این 
چند سال بخشی جنبی به اسم »ایران من« داشتیم که بچه ها 
عکس هایشان را می دادند و شــکل رقابتی هم نداشت. امسال 
برای نخســتین بار بخش عکس را هم به صورت رقابتی برگزار 

کردیم و بیشتر از 6هزار عکس برایمان فرستاده شد. 

سریالگپ

سینمای جهان

بازنشستگی میشائل هانکه 
میشائل هانکِه، سازنده فیلم های تحسین شده ای چون »پنهان«، 
 »معلم پیانو«، »بازی های مســخره« و »عشــق«، پس از ساخت

»پایان خوش« در ســال 2۰۱۷، فیلم دیگری نساخته است. گفته 
می شود او که تابستان امسال 82ساله شد، در حال کارکردن روی 

هیچ پروژه دیگری هم نیست.
 به گزارش ورلد آف ریل، و به گفته ایزابل هوپر، بازیگر مشــهور 
فرانسوی که در یک مســترکلاس در جشــنواره فیلم لومیر در 
کنــار تیری فرمو رئیس جشــنواره کن شــرکت کــرد، به نظر 

می رسد هانکه فیلمسازی را کنار گذاشته باشد. 
در این نشســت هوپر در پاســخ بــه ســؤال فرمو که »آیا فکر 
 می کنی بتوانی هانکه را از بازنشســتگی خارج کنی؟«، پاسخ داد:

 »مطمئن نیستم.« 
ایزابل هوپر در 4فیلم هانکه شامل »معلم پیانو«، »زمان گرگ«، 
»عشق« و »پایان خوش« بازی کرده و هنوز به طور مرتب با فیلمساز 
صحبت می کند و به تازگی هم به او توصیه کرده تا یک فیلم دیگر 
بسازد. او گفت: نمی شــود کاری کرد که میشل هانکه کاری را که 
نمی خواهد، انجام دهد. بدیهی است که او در 6سال گذشته فیلمی 
نساخته است، و من نمی دانم که آیا او دوباره کار خواهد کرد یا آیا ما 
دوباره با هم کار خواهیم کرد یا خیر. او دوران سختی را پس از کووید 
سپری کرده و حالا در شرایط خوبی است. فقط می توانم آرزو کنم 

که دوباره کار کند. 
ســبک هانکه هنوز در ســینمای امــروز مــورد احترام اســت 
و هر ســال بی شــمار فیلم ســاخته می شــود که با ســینمای 

سخت گیرانه هانکه مقایسه می شود. 
فیلم های تأثیرگــذار او، با نهایت بدبینی، در قالب یک رئالیســم 
تقریبا صحنه سازی شــده به ســراغ ما می آیند و با وجود موضوع 
بیمارگونه شان، همیشه با کنایه ای همراه هستند تا به تماشاگران 
یادآوری کنند که چیزی که تماشا می کنند یک اثر سینمایی است. 
سال پیش، موزه فیلم اتریش تولد هانکه را با مروری بر فیلم های 
وی جشن گرفت و آنجا بود که روشن شد سریال انگلیسی »کتاب 
کلوین« که وی قصد ساختش را داشت، منتفی شده است. »کتاب 
کلوین« قرار بود یک مینی سریال 9قسمتی به زبان انگلیسی باشد و 
کاملا در حال جلورفتن بود و بیشتر هزینه ساخت آن را هم خود وی 
تامین کرده بود؛ اما دلیل کنارگذاشتن آن روشن نشد و تنها می توان 

از کرونا گفت که موجب تأخیر در ساخت آن شد.
»پایان خوش« که شــاید آخرین فیلم هانکه باشــد، ثابت کرد 
که او می توانــد منتقــدان را دچار تردیــد کند. این فیلــم پر از 
لحظات تاریک کمیک بود که برای فیلمساز اتریشی که شهرتش 
به درام های سنگین و غم انگیز است، نادر بود و بااین حال یک کار 
حرفه ای بی نقص در کارنامه او بود که به نظر می رسد نقدی بر همه 
موضوع هایی باشد که او در کارنامه درخشانش به آنها پرداخته است.  

نگارشفیلمنامه»صندوق«
سیروس همتی، بازیگر: فیلمنامه »صندوق« را نوشــتم و یک ماه پیش در بانک فیلمنامه خانه سینما ثبت 
کردم. از روی این فیلمنامه می توان یک مینی ســریال ۶قســمتی نیز ســاخت. این فیلمنامه ماجرای ۲جوان 

است که الان در زندان اند و هنوز حکم شان صادر نشده است./ مهر 

»درجستوجویریچارد«درتهران
فیلم تئاتر »در جســت وجوی ریچارد« به کارگردانی آل پاچینو در ســینماتک خانه هنرمندان ایران به نمایش 
درمی آید. پس از نمایش این فیلم تئاتر، نشســت نقد و بررســی آن با حضور عباس غفاری)مجــری( و رامتین 

شهبازی)مدرس و منتقد تئاتر( برگزار می شود ./ایسنا  

»صد سال تنهایی« سریال شد

شاهکار رئالیســم جادویی در ادبیات را چه کسی می تواند 
به تصویر برگرداند؟ وقتی رمان »صد سال تنهایی« نوشته 
گابریل گارسیا مارکز منتشر شــد، فیلمسازان زیادی برای 
ساختش ابراز تمایل کردند. پاسخ مارکز به همه پیشنهادهای 
سینمایی منفی بود. خالق »صد سال تنهایی« در دهه۱98۰ 
اعلام کرد تنها حاضر است به یک نفر اجازه ساخت فیلمی 
براســاس رمان پرآوازه اش را بدهد: لوئیس بونوئل. بونوئل 
در آن ســال ها بیشــتر گرفتار بیماری بود و در نهایت هم 
در ۱983 از دنیا رفت. ۱۰ســال پیش، وقتی مارکز از دنیا 
رفت، هاروی واینســتاین اعلام کرد که مارکز به وی گفته 
بود که اگر او و جوزپه تورناتوره، کارگردان ایتالیایی بخواهند 
امتیاز ساخت »صد سال تنهایی« را به  دست بیاورند، از پس 
این کار بر می آیند. این تهیه کننده البته به شــرط عجیب 
مارکز اشاره کرده بود: »شــرط مارکز این بود که باید همه 
کتاب را فیلم می کردیم، اما فقط یــک بخش آن را نمایش 
می دادیم- در 2دقیقه- و هر ســال به مدت ۱۰۰ســال آنها 
را اکران می کردیم!« در واقع شــرط مارکز به نوعی بهانه ای 
برای ساختن نشدن این رمان بود. این تهیه کننده هالیوود در 
سال های بعد گرفتار افشاگری های جنبش »می_تو« شد و 
سر از زندان درآورد و فیلم سینمایی »صد سال تنهایی « هم 
در نهایت ساخته نشد.   حالا اما سریالی براساس رمان مارکز 
ساخته شده است. اسکرین دیلی خبر داده سریال اقتباسی 
از »صد سال تنهایی« شــاهکار رئالیسم جادویی غول ادبی 
کلمبیایی که بر زندگی چندین نســل از خانواده بوئندیا در 
شهر خیالی ماکوندو متمرکز است، به زودی پخش می شود.

این ســریال از بزرگ ترین تولیدات نتفلیکس در آمریکای 
لاتین اســت و فیلمبرداری آن از می  تا دســامبر2۰23 در 
۱5شهر انجام شده و از حضور بازیگران حرفه ای و تازه کار، 
صدها نیروی تولید و بیش از 2۰هزار نفر نیروی جنبی بهره 

گرفته شده است.
نتفلیکس با استفاده از مشوق های تولید کلمبیا و با شرکای 

خود در آمریکای لاتین این سریال را ساخته است.

صفحه آرا: بهروز قلی پور

جمشید هاشم پور به جای ایرج قادری 
آنطور که شنیده می شود ایرج قادری 
قرار بود در فیلم »تــاراج«، خودش 
ایفاگر نقش زینال بندری باشد وحتی 
تست گریم هم شد، اما به خاطر اینکه 
در آن زمان ممنوع التصویر بود، ارشاد 
به او اجازه نــداد جلوی دوربین برود.
به همین دلیل هم جمشید هاشم پور 
جایگزینش شد.  خود ایرج قادری در 
مصاحبه ای گفته که به نظرش هاشم پور 

اصلا مناسب این نقش نبوده و ابتدا کاملا با حضورش مخالفت 
کرده، اما بعد از مدتی به خاطــر اصرارهای اطرافیان تصمیم 
به پذیرش او گرفته اســت.  مهم ترین اتفاق کارنامه جمشید 
هاشم پور با نقش زینال بندری در این فیلم رقم خورده است. 
هاشم پور با تاراج ستاره شد و ایرج قادری هم سال ها بعد با 

فیلم »آکواریوم« مجوز بازیگری گرفت.

تاراج
ایرج قادری

۱۳۶4

هادی اسلامی به جای فرامرز صدیقی 
پــس از همــکاری موفقیت آمیز 
مســعود کیمیایی و فرامرز صدیقی 
در فیلم »تیغ و ابریشم«  قرار بود این 
همکاری در فیلم بعدی کیمیایی هم 
تداوم بیابد. وقتی قرار شد »سرب« 
جلوی دوربین برود، فرامرز صدیقی 
به عنوان بازیگر نقش نوری انتخاب 
شد، ولی قرارداد این بازیگر با پروژه 
»سایه های غم« )شاپور قریب( باعث 
شد هادی اسلامی، بازیگر فیلم کیمیایی شود. با طولانی شدن 
پیش تولید فیلم سرب، کار صدیقی در فیلم سایه های غم به 
پایان رسید و حتی توافق شــفاهی هم برای این کار صورت 
گرفت، ولی در نهایت با توجه به اصرار هادی اسلامی برای بازی 
در سرب، نقش نوری به فرامرز صدیقی نرسید و او در »دندان 

مار« فیلم بعدی کیمیایی جلوی دوربین این کارگردان رفت.

سرب

۱۳۶8 

محمدرضا فروتن به جای امین حیايی  
امین حیایــی برای فیلــم »قرمز« 
انتخاب شــد و جلوی دوربین رفت، 
حتی ۲۰دقیقــه هــم فیلمبرداری 
 شــد، امــا بعــد از آن دیگر ســر

 فیلمبرداری نرفت.
 محمدرضا فروتن که با »مرســدس« 
مســعود کیمیایی نامش سر زبان ها 
 افتــاده بود، به جــای او بــه پروژه 

 دعوت شد. 
امین حیایی چند سال پیش در برنامه اینترنتی »سی وپنج« 
گفت آن زمان به دلیل خودکشــی دوســت صمیمی و مرگ 

خواهرش نتوانست کار را ادامه دهد. 
محمدرضا فروتن برای بازی در فیلم قرمز ســیمرغ بلورین 
بهترین بازیگر  نقش اول مرد هفدهمین جشنواره فیلم فجر 

را دریافت کرد.

قرمز

۱۳۷۷

رضا کیانیان به جای آتیلا پسیانی
آتیــلا پســیانی مســئول انتخاب 
بازیگران »آژانس شیشــه ای« بود. 
قرار بود خودش نقش سلحشــور را 
بازی کند، امــا به دلیل تداخل کاری و 
سفر به خارج از کشــور برای اجرای 
 یک تئاتــر، رضا کیانیــان جایش

را گرفت. 
پسیانی چندسال پیش در برنامه »من 
و شــما« گفت: برای نقش سلحشور 

که رضا کیانیان به بهترین شــکل آن را ایفــا کرد، مهدی 
 سجاده چی و کامران نواب صفوی و خود من هم کاندیدا بودیم.

 رضا کیانیان در »آژانس شیشه ای« نقش سلحشور را طوری 
بازی کرد که هم پســند کارگردان افتاد و هم منتقدان و هم 
مخاطبان. او برای این نقش ســیمرغ مکمل جشنواره فجر را 

به دست آورد. 

آژانسشیشهای
ابراهیم حاتمی کیا

۱۳۷۶

هدیه تهرانی به جای نیکی کریمی 
قرار بــود نیکی کریمــی در »عادت 
نمی کنیم« بازی کند. حتی در جلسات 
دورخوانی فیلمنامه هم شرکت کرده 
بود، اما نهایتا انصــراف داد و ابراهیم 
ابراهیمیان از هدیه تهرانی برای بازی 

در این نقش دعوت کرد.
 نکته قابل توجه اینجاســت که سال 
89دقیقا عکس این اتفاق افتاده بود. 
قرار بود »خیابان های آرام« با حضور 

هدیه تهرانی ســاخته شــود، اما به دلیل برخی مشکلاتی 
 که ســر راه خروجش از ایران وجود داشــت، نیکی کریمی
جایگزینش شد. بیش از یک دهه هدیه تهرانی و نیکی کریمی 
مهم ترین بازیگران زن سینمای ایران بودند و بارها در فیلم ها 
جایشان با یکدیگر عوض شد. آن قدر که می شود درباره این 

موضوع گزارش مفصلی نوشت.

عادتنمیکنیم

۱۳94

پیمان معادی به جای حامد بهداد  
  اغراق نیســت اگر بگوییم بیشــتر 
بازیگران مهم سینمای ایران در دهه8۰ 
در مقطعی گزینه بازی در فیلم »درباره 
الی« بودند. شاید بتوان گفت 8۰درصد 
ترکیب اولیه بازیگران به مرور و پیش 
از آغاز فیلمبــرداری تغییر کردند. 
مهم ترین تغییر مربوط به بازیگر نقش 
احمد بود. حامد بهداد قرار بود این نقش 
را بازی کند و حتی در جلسات تمرینی 
هم حاضر شد و به شمال که لوکیشن اصلی فیلم بود هم رفت.  در 
نهایت اما بهداد با کارگردان دچار اختلاف نظر شد. با کناررفتن 
بهداد، نقش او به پیمان معادی رسید. معادی ابتدا قرار بود نقش 
احمد را بازی کند؛ ولی وقتی بهداد کنار رفت،  شهاب حسینی به 
پروژه اضافه شد و فرهادی تصمیم به جابه جایی نقش ها گرفت. 

حسینی نقش احمد را بازی کرد و معادی هم شد پیمان. 

دربارهالی

۱۳8۷

هوتن شکیبا به جای هومن سیدی 
هوتن شــکیبا در فیلم »شبی که ماه 
کامل شد« شانسی توانست به خاطر 
توانایی اش در بازی، سیمرغ جشنواره را 
بگیرد. زمانی که فیلم شبی که ماه کامل 
شد در مرحله پیش تولید بود، خبری 
منتشر شــد که هومن سیدی، بازیگر 
نقش اصلی آن است. سیدی این خبر را 
در صفحه اینستاگرام خود به اشتراک 
گذاشت و رسما خبر جدایی اش را اعلام 

کرد. او نوشت: »متأسفانه با همه عشق و احترامی که برای تیم 
فیلم سینمایی شبی که ماه کامل شد قائلم، اما به دلیل مشکلات 
شخصی غیرمترقبه ای که برایم ایجاد شد، ناگزیر به انصراف 
شدم. کم سعادتی و بدشانسی بنده باعث شد تا همکاری ام با 
نرگس آبیار نازنین و محمد قاسمی درجه یک و تیم بازیگری 

عالی و پشت صحنه ای حرفه ای را از دست بدهم.«

بهنوش طباطبایی به جای الناز شاکردوست 
بازیگر ســینمای عامه پســند، 
برای تغییــر جایگاهش به دنبال 

پیشنهادهای تازه بود. 
همکاری با محمد حسین مهدویان 
که در آن مقطع دو فیلم ستایش 
شده »ایستاده در غبار« و »ماجرای 
نیمروز« را ساخته بود، برای الناز 
 شاکردوســت می توانست چنین

فرصتی باشد. 
الناز شاکردوســت زمان بازی در فیلم »دوطبقه روی 

پیلوت« مصدوم شد. 
با تمام شــدن دوران نقاهت پیشــنهاد مهدویان را 
قبول کرد، اما بعد از مدتی به خاطر وضعیت جســمانی 
 نتوانســت ادامه دهد و در نهایت بهنوش طباطبایی

جایگزین او شد. 

ماجراینیمروز:
ردخون

۱۳95

فریدون جیرانی داریوش مهرجویی

محمدحسین مهدویاننرگس آبیار

اصغر فرهادیابراهیم ابراهیمیان

مسعود کیمیایی

مسعود کیمیایی


